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vÁš DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/19060/2021/DK/Lad

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Radek Ladman

TEL.: 281012968

E-MAIL: radek.ladman@praha21.cz

DATUM: 06.12.2021

Zápis č. 24 zjednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21

Datum konání: 1. 12. 2021

Čas konání: 17:00 hod - 19:15 hod

Místo konání: VZM ÚMČ Praha 21

Přítomni: Ing. Martin Kňákal, Jaroslav Merta, Jiří Nonfried, Ing. Jan Veselý, Ing. Vladimir

Vlachovský, Bc. Karel Zmeškal,

Tajemník: Radek Ladman

Host: Jiří Hardt, Ing. Vit Pluhař

Nepřítomni/omluveni: Zdeněk Růžička, Milan Samec, Libor Václavík

Neomluveni:

Předseda komise v čase 17:10 hod konstatuje, že komise je usnášeníschopná, je přítomno S

členů komise, v čase 17:25 se dostavil Jaroslav Merta, počet přítomných členů 6.

Předseda předkládá návrh programujednání a probíhá hlasování:

Návrh programu jednání:

1. Informace o stavu zpracování návrhu systému dopravy

2. Odsouhlasení zápisu zjednání č. 23

3. Informace o stavu zjištění cenové nabídky na vypracování metodického pokynu pro

projektování uličního prostoru a prostoru mistnich komunikaci v MČ P21

4. Parkování Hodkovská
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5. Stav přípravy cyklo—přístřešků na nádraží Klánovice

6. Dopravní obslužnost sídliště Rohožník — podněty komisařů

7. Různé:

a. Prověření stavu ul. Chabeřické

b. Změna dopravního značení cyklostezky v ul. Oplanské

Přistoupeno k hlasování o programujednání:

Hlasování: Pro 5, proti 0, zdržel se 0

1) Informace o stavu zpracování návrhu systému dopravy

Ing. Pluhař přítomné informoval, že oblast č. 3je z 95 % připravena, návrh vedení

cyklodopravy ul. Hodkovskou obsahuje umístění zákazů zastavení vozidel v celé ulici,

alternativně je připraveno řešení vedení cyklodopravy ul. Holšickou a ul. Hrádkovou

vždy vjednom směru bez dalších komplikací.

Pro oblast č. 2 navrženo dle rozhledových poměrů snížení rychlosti před křižovatkami

na 20 km/h. Směrnost některých ulic podřízena stavebnímu uspořádání křižovatek a

stávajícím rozhledům (Lomecká).

Vzhledem k tomu, že poslední varianta byla zaslána v den konáníjednání proběhlo

představení dokumentace bez předchozího seznámení komisařů, bez tištěných nebo

promítaných podkladů a bez dotazů komisařů. Návrhy budou zaslány všem

komisařům k vyjádření a postupné projednávány s Policií ČR.

Zástupce OMI požádal zpracovatele dokumentace o doplnění přehledu pro každou

oblast, co bylo doplněno, změněno, odebráno, aby bylo možno určit investiční

náročnost realizace.

2) Odsouhlasení zápisu č. 23

Rozeslána pracovní verze zápisu, ověřený zápis bude znovu zaslán všem komisařům.

DK bere na vědomí.

3) Informace o stavu tržní konzultace na vypracování metodického pokynu pro

projektování uličního prostoru a prostoru místních komunikací v MČ P21

DK informována o stavu: k datu 19.11.2021 došla odpověď od společnosti DIPRO s.r.o..

Komisaři doporučují prověření datové schránky a připomenutí oslovených společností,

které dosud nereagovaly.

Přístoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0
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4) Parkování Hodkovská

Rozbíhá se debata o postupu v problematice parkování a cyklistů v této ulici. lng. Veselý

reaguje na dotazy, kdy a jak bylo řešeno ze strany cyklokoordinátora. Připomíná

informaci místostarosty zjara 2021 o jednání k dalšímu postupu, nutnosti zakreslení

návrhu míst do situace ulice a upozorňuje na chybějící posun tohoto zakreslení.

Následně Ing. Veselý předal návrhy řešení parkovacího stání pro dvě vozidla na ul.

Hodkovské, možné brát jako vzorová řešení.

DK doporučuje radě MČ zjistit stav přípravy projektu parkovacích míst v ulici Hodkovská

u Jakuba Slánského.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

5) Stav přípravy cyklo-přístřešků na nádraží Klánovice

Přítomní dostali informaci, že práce byly zahájeny, je provedena zpevněná plocha a

osazení stojanů, samotný přístřešek má být dodán v lednu 2022.

DK bere na vědomí.

6) Dopravní obslužnost sídliště Rohožník — podněty komisařů

Předseda komise požádal přítomné, aby na něj zaslali podněty na revitalizaci sídliště

Rohožník z pohledu dopravy, pokud možno v co nejkratší době, aby je mohl v případě

možnosti dále uplatnit.

DK bere na vědomí.

7) Různé

a) Prověření ul. Chabeřické

Přítomní byli informováni, že ul. Chabeřické disponuje nedostatečným prostorem pro

obousměrný provoz i v samotné části za objektem České spořitelny, na úrovni kolmých

parkovacích stání. Návrh řešení protisměrných výjezdů z ulice umístěním dopravní

značky BZ bude konzultován s Policii ČR.

DK bere na vědomí

b) Změna dopravního značení cyklostezky v Oplanské ul.

Ing. Veselý vznesl dotaz, zjakého důvodu došlo ke změně dopravního značení

cyklostezky v ul. Oplanské, C9 „Stezka pro chodce a cyklisty", kdeje nyní osazena značka
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B11 „Zákaz vjezdu všech motorových vozidel" sdodatkovou tabulkou „Vjezd

motorových vozidel pouze s povolením MČ Praha 21". Bylo vysvětleno, že k úpravě

dopravního značení došlo po konzultacis Policií ČR na základě podnětů majitelů

soukromých pozemků zdůvodu umožnění obslužnosti pozemků. Původní značení

obslužnost pozemků neumožňovalo. Následně se rozvedla diskuze o možných

dopadech provedené změny na provoz — nutnost pohybu cyklistů po pravé straně,

chodců po levé a o vhodnosti ponechání původního stavu Stezky sdoplňkovou

tabulkou. Pan Jiří Hart přislíbil opětovnou konzultaci možného řešení s PČR.

DK bere na vědomí.

Jednání ukončeno cca v 19:15 hod

Příštíjednání: 5. 1. 2022 od 17:00 hod ve velké zasedací místnosti ÚMČ Praha 21

Zapsal dne (den a podpis tajemníka): 6. 12. 2021

    Ověřil (den a podpis předsedy nebojiného delegovaného člena): 10. 12.2021, Martin Kňákal
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